
 

 

Betreft: Vragen ex artikel 38 over de toekomst van de werknemers bij Promen. 

Gouda, 7 juli 2014 

Vanuit Capelle aan den IJssel bereiken de SP fractie verontrustende signalen over hoe 

Promen omgaat met haar werknemers. De SP in Gouda vraagt hierbij aandacht van het 

college voor Promen, zoals de fractie ook al heeft gedaan bij bespreking van het 

Coalitieakkoord 2014-2018. 

1. Wat is de planning van het college om met de gemeenteraad in gesprek te gaan 

over de Participatiewet 2015 (scenario’s) en de gevolgen daarbij voor Promen en 

haar werknemers? 

2. Op welke wijze wordt de doelgroep van Promen bij deze plannen betrokken, 

zodat de gemeenteraad hun advies bij onze afweging kan betrekken? 

3. Herkent de wethouder zich in het beeld dat het werk van mensen met een 

beperking steeds vaker wordt uitgevoerd door mensen zonder beperking? 

Waarom wel/niet? 

4. Hoe zorgt de wethouder ervoor dat het werk voor mensen met een beperking 

voldoende gewaarborgd blijft? 

5. Hoe zorgt de wethouder ervoor dat er geen oneerlijke concurrentie ontstaat 

tussen werk voor mensen met en voor mensen zonder beperking? 

6. Een tijd geleden is er een onafhankelijk onderzoek aangekondigd naar de 

werkomstandigheden bij Promen. Wat is de voortgang van dit onderzoek en kan 

de gemeenteraad geïnformeerd worden over de uitkomsten van dit onderzoek?  

7. Is in dit onderzoek ook ruimte om te kijken naar sociale aspecten bij Promen? En 

welke rol heeft de OR van Promen bij dit onderzoek? 

8. De SP heeft vernomen dat de houtafdeling bij Promen binnenkort dreigt te sluiten 

(OR Promen heeft nog geen uitspraak gedaan). Hoe is de overgang van 

werknemers op de houtafdeling naar een andere werksoort geborgd, zodra deze 

sluiting definitief is? 

9. In hoeverre deelt de wethouder onze mening dat de gemeenteraden eerst de 

mogelijkheid moeten krijgen om te spreken over de mogelijke 

toekomstscenario’s, voordat de directie van Promen onomkeerbare stappen 

neemt zoals het sluiten van een afdeling? 

 

De SP ziet de beantwoording met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Lenny Roelofs 

SP fractievoorzitter 

http://www.sp.nl/

